



## Policy of Copyright Protection at CUHK-Shenzhen

1. CUHK-Shenzhen respects and protects copyrights.
2. Users using the University Library facilities or services should understand and observe the regulations of Copyright Law of the People's Republic of China.
3. All students must observe the relevant regulations of Copyright Law of the People's Republic of China to avoid infringement, when referencing copyright works in teaching and learning activities via the Internet, the campus network, the books or the printing materials, etc.
4. It is not permitted to download, upload or distribute copyrighted work in servers, personal computers, laptops or mobile devices through the campus network without permissions under the law. The number of copyrighted works uploaded must be within the requirements of relevant regulations of Copyright Law of the People's Republic of China.
5. It is not permitted to duplicate or distribute books and printing materials that are under the protection of Copyright Law.
6. Serious infractions such as unauthorized use or access of Library facilities or services, or infringement of copyright may lead to disciplinary action by relevant University authorities.

### 香港中文大學(深圳)著作權保護規定

1. 香港中文大學(深圳)尊重和保護著作權。
2. 使用高校圖書館設施或服務的用戶須了解並遵守《中華人民共和國著作權法》。
3. 所有學生都必須遵守《中華人民共和國著作權法》的相關規定，當通過互聯網、校園網、書籍、或印刷品等方式引用著作權作品進行教學活動時，應避免侵權行為。
4. 未經法律許可，不得通過校園網在伺服器、個人電腦、筆記本電腦或移動設備上下載、上傳或分發受版權保護的作品。上傳著作權作品的數量必須符合《中華人民共和國著作權法》有關規定的要求。
5. 未經法律許可，不得複製和傳播受著作權法保護的書籍和印刷品。
6. 嚴重違規的行為如未經授权使用或訪問圖書館設施或服務，或侵犯版權將會引起大學相關部門的紀律處分。

I have read the important information above in relation to my academic study at the University, and agree to comply with the policy stated above.

本人已閱讀上述與本人在大學的學業相關的重要信息，並同意遵守上述規定。

Date 日期: \_\_\_\_\_ Student ID No. 學號: \_\_\_\_\_

Signature 簽名: \_\_\_\_\_